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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető miniszter Úrhoz

,,Mik a felcsúti kisvasút fejlesztésére szánt beruházási keret részletei?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr,

Előző a témában feltett írásbeli kérdésemre adott válaszában (K/1746/1) Cseresnyés Péter
államtitkár úr arról tájékoztatott, hogy a felcsúti kisvasút fejlesztése alapítványi beruházás
keretében valósul meg, valamint, hogy a kisvasút meghosszabbítására ezidáig nem érkezett be
támogatási kérelem. Azonban amennyiben a beruházás alapítványi forrásokból valósul meg,
úgy felmerül a kérdés, hogy ezek mennyiben képeznek társasági adóból befolyt összeget. A
kérdés azért merül fel, mert a Felcsúti Utánpótlás Neveléséért Alapítvány (FUNA) tavalyi
bevétele 6 milliárd forint volt, aminek kevesebb mint fele TAO-ból lett finanszírozva.
Államtitkár úr azt is írja, hogy kérelem mostanáig nem érkezett, azonban ebből még nem válik
egyértelművé, hogy a kisvasút hosszabbítását nem is tervezik. Annál is inkább, mert a
1467/2017. (VII. 25.) Korm. határozat a turisztikai célú keskeny nyomközű kisvasutak
fejlesztéséről című kormányhatározat felkéri a ,,kerékpározásért és az aktív kikapcsolódásért
felelős kormánybiztost, hogy gondoskodjon - az engedélyes és kiviteli tervek birtokában - az
1. melléklet szerinti II. ütemben foglalt fejlesztések végrehajtásához és a pótlólagos
költségvetési forrás biztosításához szükséges kormány-előterjesztés kidolgozásáról," amely
mellékletben szerepel a ,,Vál-völgyi Kisvasút Bicske-Lovasberény közötti eddig el nem készült
szakaszai" elnevezésű tétel.

A fentiekkel összefüggésben kérem Öntől az alábbi kérdések megválaszolását:

Amennyiben tovább fejlesztik a kisvasút nyomvonalát, terveznek-e az alapítványi
beruházási keretben társasági adón keresztül befolyt összegeket felhasználni?



1467/2017. (VII. 25.) Korm. Határozatban alapján megerősíti-e a kormány, hogy tervezi
a kisvasút meghosszabbítását?
1467/201 7. (VII. 25.) Korm. Határozat alapján tudható-e, hogy a határozatban található
1. melléklet szerinti II. ütemben foglalt fejlesztések végrehajtásához szükséges
engedélyeket kikérték-e már a beruházók?

1467/2017. (VII. 25.) Korm. Határozat alapján tudható-e, hogy kerékpározásért és az
aktív kikapcsolódásért felelős kormánybiztos kidolgozta-e, a kormány-előterjesztést az
1. melléklet szerinti II. ütemben foglalt fejlesztések végrehajtásához és a pótlólagos
költségvetési forrás biztosításához?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. október 19.
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